
Geachte, 
 
Ik schrijf u aan namens vele bewoners van de wijk tussenwater in Hoogvliet. Al jaren is hier sprake 
van een enorm parkeerdruk. Dit is bekend bij de gemeente Rotterdam. Het afgelopen jaar is de 
gemeente bezig geweest met het vernieuwen van de riolering in het gedeelte van de 
lokkertsemolenweg en nieuwe Wetering. Een uitgelezen kans om meteen het parkeerprobleem aan 
te pakken. Maar niets is minder waar. In plaats van meer parkeerplaatsen creëren verdwijnen er 
meer en ook bestaande parkeerplaatsen. Bewoners, waaronder ook veel ouderen, kunnen hun auto 
niet fatsoenlijk parkeren. Uit armoede moet men noodgedwongen op de stoep parkeren met als 
gevolg een bekeuring. In plaats daarvan creërt de gemeente wel onnodig grote stoepen waar amper 
mensen lopen en nog meer groenperken waar uit het verleden is gebleken dat onderhoud van deze 
perken te duur was en dus weggehaald zijn en nu weer terugkomen. Al maanden beklagen bewoners 
zich over deze hele gang van zaken maar vinden helaas geen gehoor. Bewoners worden niet serieus 
genomen. Het mobiliteitsteam van de gemeente Rotterdam is op gesprek geweest. Uitleg de 
herinrichting van de wijk is al in 2018 bedacht. Inmiddels achterhaald omdat steeds meer volwassen 
kinderen thuis blijven wonen vanwege woningtekort meer mensen thuiswerken etc etc. Resultaat 
een email waarin wordt gezegd dat er 30 parkeerplaatsen bij komen. Dit is helaas niet waar. Zoals 
eerder verdwijnen er nu alleen maar parkeerplaatsen. Niet om uit te leggen aan de bewoners. Het 
mobiliteitsteam verwijst nu naar email adres tussenwater@rotterdam.nl maar die reageren nergens 
op en de werkzaamheden van het verdwijnen van de parkeerplaatsen gaat gestaag door. Mijns inzien 
een ongelooflijk starheid bij de gemeente Rotterdam om de plannen uit 2018 te herzien. Ook emails 
aan burgemeester Aboutaleb en verantwoordelijk wethouder Karremans levert geen reactie op. De 
gemeentelijke ombudsman heeft het parkeerprobleem in de wijk tussenwater afgelopen september 
ook onder de aandacht gebracht van de gemeente Rotterdam helaas ook zonder resultaat. De vraag 
is nu wie de bewoners van de wijk tussenwater in Hoogvliet wel serieus gaat nemen er zorgt dat de 
bewoners van met name de lokkertsemolenweg en nieuwe Wetering wel fatsoenlijk hun auto 
kunnen gaan parkeren!  
 
Ik hoop dat er spoedig hier een oplossing voor kan komen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 

mailto:tussenwater@rotterdam.nl

